
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL DE COMPTES  DE  DIA 11 
SETEMBRE DE 2024

A les 13,15 hores del dia 11 setembre de 2024, es reuneixen a la sala de sessions de 
les oficines municipals, a l’efecte de celebrar sessió ordinària de dita Comissió, en primera 
convocatòria, sota la presidència (presencial) del Sr. Batle, Salvador Femenias Riera, i amb 
assistència  (presencial)  del  Secretari  municipal,  Francisco  González  Benito,  els  Srs. 
regidors que es ressenyen a continuació i que són:

Sr. Miquel Jaume Horrach (presencialment).
Sr. Víctor Manuel López (telemàticament per sistema Zoom).
Sra. Catalina Gibert Riera (telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Gabriel Sancho Sbert (telemàticament per sistema Zoom).
Sr. Pere Josep Bauçà Ferrer (telemàticament per sistema Zoom).

No assisteixen: --
                 

A continuació, es passen a tractar els diferents temes que figuren a l’ordre del dia 
següent:

 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-

S'aprova,  per  la  unanimitat  dels  regidors  presents  (6),  conforme al  que  disposa 
l'article 91.4 de Llei Balear Municipal i de Règim Local, 20/2006 de 15 de desembre, l'acta 
referida que correspon a la sessió celebrada en data 2-8-2024.

2.- APROVACIÓ DEL PLA NORMATIU MUNICIPAL 2025 I POSTERIORS.-

El primer Tinent de Batle, Miquel Jaume,  actuant com a ponent per a aquest altre 
punt  de  l'ordre  del  dia,  explica  que  aquest  pla  es  refereix  a  Ordenances  i  Reglaments 
municipals no fiscals; atès que les ordenances fiscals tenen un règim jurídic diferenciat. 
L'esmentat  regidor  afirma  després  que  es  tracta  de  suprimir  i/o  actualitzar  normativa 
municipal obsoleta, durant aquest any o durant els posteriors si no hi donés temps.

 Després ve el torn per a l'altre grup municipal, diferent al de l'equip de Govern, i és  
el portaveu de Més, Pere Josep Bauçà, qui intervé dient que entén que es presenta un llistat 
amb les previsions respecte a cada norma municipal, per anar fent si dóna temps. El regidor 
ponent respon afirmativament a l'anterior. En no haver-hi posteriors intervencions,  el Sr. 
Batle sotmet a votació el dictamen sobre la proposta de pla normatiu presentat, resultant 
l'esmentat dictamen favorable amb 5 vots a favor del PI i 1 abstenció de Més per Petra.

3.- APROVACIÓ DE FESTES LOCALS 2025.-

Per a aquest altre punt de l'ordre del dia, també pren la paraula com a ponent el 
primer Tinent de Batle, Miquel Jaume, proposant, com és habitual, que es triïn els dies 17 
de gener i 21 de juliol, com a festes locals. I com que no hi ha posteriors intervencions, el 
Sr. President obre pas directament a la votació, sense 2a ronda d'intervencions,  quedant 
dictaminada favorablement la proposta prèviament indicada,  per unanimitat dels  regidors 
presents (6).
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4.-  ACEPTACIÓ  DE  RENÚNCIA A L’EXPLOTACIÓ  DEL BAR  DE  CA 
S’ESCOLANA.-

Per  a  aquest  altre  punt  de  l'ordre  del  dia  igualment  pren  la  paraula  el  regidor 
d'Hisenda, Miquel Jaume, informant que la seva proposta consisteix a acceptar l'escrit de 
renúncia presentat per l'actual concessionari, en el qual diu que té dificultats econòmiques 
insuperables. El Secretari municipal demana l'ús de la paraula al Batle, conforme al que 
disposa l'article 94.1 d) del  ROF i/o 13.15 del  ROM, per informar verbalment  que ens 
trobaríem davant d'una resolució de contracte per mutu acord, amb encaix legal dins de 
l'article 211.1 c) de la LCSP, atès que no apliquen al cas altres causes de resolució, per 
incompliment d'obligacions essencials, en no haver-se previst com a tals, les recollides en el 
plec  corresponent.  D'altra  banda,  continua  dient  el  funcionari  esmentat,  tampoc  en  el 
contracte en vigor s'hagi prevista, com a causa de resolució del mateix, l'impagament del 
cànon, amb la qual cosa, prossegueix explicant el Secretari, es fa viable jurídicament la 
resolució de contracte per mutu acord, proposada pel ponent; però sempre que es compleixi 
el requisit exigit a l'article 212.4 de la llei abans esmentada, això és: que raons d'interès 
públic  facin  innecessària  o  inconvenient  la  permanència  del  contracte.  I  això  és 
precisament, conclou dient el Secretari municipal, la cosa que ha trobat a faltar dins de 
l'expedient instruït fins ara; és a dir, que no s'ha motivat la innecessarietat o inconveniència 
de la continuació del contracte.

Escoltat l'informe anterior, el Sr. Batle afirma llavors que hi ha interès municipal en 
què el concessionari deixi el bar que no pot explotar, per tornar a licitar el contracte.

Un cop s'ha motivat la proposta de l'equip de Govern per resoldre el contracte de 
concessió del bar de la unitat sanitària, en els termes prèviament transcrits, és el portaveu de 
Més, Pere Josep Bauçà, qui intervé advertint que, a la vista de la deliberació anterior, tal 
vegada  s'hauria  de  modificar  l'assumpte  que  es  porti  a  la  propera  sessió  plenària.  El 
Secretari municipal demana l'ús de la paraula per donar la raó al portaveu del grup Més, en 
el sentit que l'assumpte a incloure en la convocatòria de sessió plenària seria la resolució del 
contracte de concessió del bar de la unitat sanitària. En qualsevol cas, el Sr. Batle ara sotmet 
a votació,  el  dictamen sobre la proposta formulada pel regidor ponent, que consisteix a 
acceptar l'escrit de renúncia presentat per l'actual concessionari, Milen Ivanov, amb data 2-
7-2024;  quedant dictaminada favorablement  la  proposta  del  ponent,  per  unanimitat  dels 
regidors presents (6).

5.-  APROVACIÓ  DE  PROJECTE  I  PLECS  PER  ADOQUINAT  DE 
CARRERS.-

Per a  aquest  altre punt de l'ordre del  dia,  així mateix pren la  paraula el  regidor 
Miquel  Jaume,  que  se  centra  primer  en  el  projecte,  manifestant  que  és  millor  que una 
empresa faci els 5 carrers, que una empresa faci cada carrer; evitant així problemes entre 
empreses en l'últim cas. D'altra banda, informa el regidor citat que ja es compta amb la 
cessió per conveni dels trams de carretera que transcorren per carrers afectats per les obres, 
com: carrer de Ciutat, carrer de sa Creu i carrer de Califòrnia. I a propòsit de l'anterior avisa 
que aquests trams es faran amb asfalt i no amb adoquinat, a causa del trànsit que suporten, 
segons el regidor ponent.

Enllaçant ara amb el plec de condicions, també objecte d'aquest punt de l'ordre del 
dia, el primer Tinent de Batle continua dient que, havent-hi un projecte global en relació 
amb la xarxa d'aigua,  i  ja que han d'estar aixecats els  carrers en qüestió,  dins del plec 
administratiu s'ha fixat com a millora que els licitadors es comprometin a posar collarins; a 
la qual cosa se li dóna molta importància, atorgant en aquest cas quasi 80 punts, per al 
licitador que  assumeixi dit  compromís, com exposa el representant de l'equip de Govern 
municipal. Pel que fa a la resta, l'esmentat regidor informa que estem davant el primer plec C
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municipal dins del marc "Next generation EU", i per això s'han hagut d'afegir unes coses 
específiques, com per exemple: unes aportacions comunicades per un assessor que treballa 
al  Consell  Insular.  Prossegueix  dient  el  regidor  ponent  que,  abans  de la  propera  sessió 
plenària, es  remetrà  als  regidors  el  plec  completat  amb  dos  annexos  més  i  algunes 
modificacions.

No havent-hi  posteriors  intervencions,  el  Sr.  Batle  sotmet  a  votació  el  dictamen 
sobre la proposta d'aprovar el projecte d'obres i els plecs corresponents a la licitació de les 
mateixes, resultant aquest dictamen favorable amb 5 vots a favor del PI i 1 abstenció de 
Més per Petra.
 

6.- MOCIÓ CONTRA LA INSTAL· LACIÓ DE MACROGRANJA.-

És el representant del grup municipal PI, Miquel Jaume, qui presenta aquesta moció, 
dient que l'assumpte li ha caigut a Sineu, en aquest cas, com li podia haver caigut a un altre 
municipi. I el Sr. Batle, per la seva banda, procedeix a la lectura de les propostes d' acord 
plenari, que sotmet al dictamen de la Comissió, i que són les següents:

1ª) El Ple de l'Ajuntament de Petra expressa la seva total i absoluta oposició en vers del 
projecte presentat per Avícola Son Perot, degut als greus prejudicis que pot causar a la 
convivència en el nostre municipi i a altres.

2ª)  El  ple  de  l'Ajuntament  de  Petra  dóna  suport  al  desenvolupament  de  la  indústria 
agrícola,  ramadera i  alimentària local,  sempre i  quan el  foment  d'aquesta activitat  no 
suposi greuges per a la ciutadania del municipi.

Com  que  no  hi  ha  altres  intervencions  posteriors,  el  Sr.  President  obre  pas 
directament  a  la  votació;  i  com  a  conseqüència  d'  aquesta,  resulten  dictaminades 
favorablement aquestes propostes d' acord plenari, per unanimitat dels regidors presents (6).

7.- ALTRES.-

No es planteja altra assumpte per part de cap altre regidor, per la qual cosa, i acabats 
així els assumptes inclosos a l’ordre del dia, el President dóna per acabada la sessió, essent 
les 13, 30 hores, la qual cosa certific com a Secretari.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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